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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

 
 

Τετάρτη, 10 Μαρτίου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 
Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Β. Κικίλια 
 
 
Θέμα: «Επικίνδυνοι χειρισμοί Υπουργείου Υγείας με τον αποκλεισμό διακομιδής 
ασθενών COVID-19 από την 5η ΥΠΕ στην Αττική» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η ανεπάρκεια στην λήψη έγκαιρων μέτρων προστασίας και θωράκισης του ΕΣΥ, οδήγησαν την 
Κυβέρνηση, ένα χρόνο μετά την έναρξη της πανδημίας του κορωνοϊού, σε ένα πρόχειρο σχέδιο 
αποκλεισμού διακομιδής ασθενών μεταξύ υγειονομικών περιφερειών και, πρακτικά, προς την 
πρωτεύουσα της χώρας που διαθέτει το πιο έμπειρο σε περιστατικά COVID-19 υγειονομικό 
προσωπικό. 
Σύμφωνα με έγγραφο της Διοίκησης της 5ης ΥΠΕ, οι διοικήσεις των νοσοκομείων Χαλκίδας, 
Λιβαδειάς και Θήβας καλούνται να διακόψουν κάθε διακομιδή ασθενών COVID-19, ακόμα και 
των περιστατικών που θα απαιτείται η εισαγωγή τους σε κλίνες ΜΕΘ, προς την Αττική 
επιβάλλοντας  τη διαχείριση των περιστατικών εντός των υγειονομικών μονάδων της 5ης ΥΠΕ. 
Επειδή η επάρκεια κάλυψης των αναγκών COVID-19 για πάνω από μισό εκατομμύριο 
εγγεγραμμένους κατοίκους της 5ης ΥΠΕ, με τέσσερις (4) νομούς στο βαθύ κόκκινο, με έξαρση 
κρουσμάτων σε Φθιώτιδα (Δήμο Λοκρών), Εύβοια και Βοιωτία λόγω της βιομηχανικής περιοχής, 
από τις κλίνες COVID-19 που έχουν δημιουργηθεί και τα 24 συνολικά κρεβάτια ΜΕΘ του 
νοσοκομείου αναφοράς της Λαμίας και της Χαλκίδας κρίνεται τουλάχιστον αμφίβολη, 
Επειδή το ενδεχόμενο ενεργοποίησης και λειτουργίας αναπνευστήρων που διαθέτουν τα 
νοσοκομεία της Βοιωτίας, με το υπάρχον ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό και μετακίνησης 
υγειονομικού προσωπικού από τη Βοιωτία σε άλλα νοσοκομεία της περιφέρειας, γεννά πολλά 
ερωτήματα ως προς την διασφάλιση της υγείας και της ασφάλειας των ασθενών και του 
ιατρονοσηλευτικού προσωπικού,  
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Υπάρχει επάρκεια σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό στην 5η ΥΠΕ για την συνολική 
αντιμετώπιση των περιστατικών COVΙD-19 και ιδιαίτερα των περιστατικών που χρήζουν 
εισαγωγή σε ΜΕΘ, δεδομένου ότι υπάρχουν ήδη τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό όλων 
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των κατηγοριών, ενώ οι ειδικοί γιατροί (πνευμονολόγοι, παθολόγοι και εντατικολόγοι) 
είναι ελάχιστοι; 

2. Πώς σκοπεύετε να καλύψετε τα κενά που θα δημιουργηθούν από την ενδεχόμενη 
μετακίνηση υγειονομικού προσωπικού από τη Βοιωτία σε άλλα νοσοκομεία της 
περιφέρειας; 

3. Πως θα αντιμετωπισθούν με επάρκεια τα μη COVID-19 περιστατικά, ώστε να μην τεθεί 
σε κίνδυνο η υγεία και η ίδια η ζωή των πολιτών και να αποφευχθεί η οικονομική τους 
επιβάρυνση; 

 
 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 

 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 

Ανδρέας Πουλάς 
 
 
 




